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Onderwerp

Pendelbus Roseknoop (Rotterdam)

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Recentelijk heeft het AD gemeld dat via “Bereikbaar Zuid-Holland” de verkeersproblemen bij de Roseknoop

verlicht worden door middel van een pendelbus (Lijn 613)1. Het is een positieve ontwikkeling dat er een

alternatieve busdienst wordt ingezet in plaats van de normale OV-diensten.

Echter, constateren wij dat de uitvoering nogal beperkt is. Momenteel is er slechts één bus beschikbaar

met een capaciteit van acht personen en worden er slechts twee ritten per uur aangeboden. Dit terwijl de

pendelbus delen van tramlijn 23, 20 en 125 overneemt totdat de verbouwing van de Roseknoop is

afgerond. Bovendien rijdt de pendelbus alleen tussen 8:30 en 17:00 uur, waardoor veel inwoners die in

Rotterdam werken geen baat hebben bij deze tijdelijke oplossing.

1. Wat is de reden achter de keuze van de capaciteit, frequentie en tijdstippen van de huidige

pendelbusdienst bij de Roseknoop? Op welke gegevens is de huidige dienst gebaseerd?  

Antwoord

Wij begrijpen uw zorg. De werkzaamheden en vervangend vervoer in deze situatie zijn alleen niet de

verantwoordelijkheid van de provincie Zuid-Holland. Wij zijn als provincie namelijk niet de

vervoersautoriteit voor het openbaar vervoer in de gemeente Rotterdam. Openbaar vervoer in de

provincie Zuid-Holland kent verschillende overheden die daarvoor verantwoordelijk zijn: het Rijk voor het

hoofdrailnet, de MRDH voor het stads- en streekvervoer voor de gemeenten die onder haar vallen en de

provincie Zuid-Holland voor het stads- en streekvervoer voor de gemeenten buiten de MRDH. 

Het vervoer rond de Roseknoop in Rotterdam wordt verzorgd door de RET, die rijdt in opdracht van de

MRDH. De verbouwing van de Roseknoop is een project van de gemeente Rotterdam, die hier

wegbeheerder is. Samen zijn zij verantwoordelijk voor de verbouwing en tijdelijke verkeers- en

vervoersmaatregelen. Zij maken dan ook de keuze voor vervangend vervoer en maken hiervoor gebruik

van hun eigen gegevens.
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2. Als andere overheden die deelnemen aan "Bereikbaar Zuid-Holland" de wens hebben om de

dienstverlening in Rotterdam verder uit te breiden, is de provincie dan bereid om middelen

beschikbaar te stellen?  

Antwoord

Zuid-Holland Bereikbaar is een samenwerkingsorganisatie van verschillende organisaties in Zuid-Holland

om de bereikbaarheid van de provincie te verbeteren. Onder Zuid-Holland Bereikbaar vallen de

gemeenten Rotterdam en Den Haag, de MRDH, ProRail, Havenbedrijf Rotterdam, ministerie van

Infrastructuur en Waterstaat, Rijkswaterstaat en de provincie Zuid-Holland. Het doel van de organisatie is

om werkzaamheden aan (vaar)wegen en spoor beter op elkaar af te stemmen en de bereikbaarheid van

de regio te versterken. Het is niet zo dat de deelnemende organisaties via Zuid-Holland Bereikbaar direct

sturen op individuele projecten. Projecten blijven een verantwoordelijkheid van de wegbeheerder. 

3. Wij vermoeden dat de pendelbus is geïnitieerd door de gemeente Rotterdam. Is het mogelijk om in

gesprek te gaan met de gemeente over het verhogen van de frequentie van de busdienst, zodat het

woon-werkverkeer in dit kwetsbare gebied kan blijven functioneren tijdens de renovatie?  

Antwoord

Zoals blijkt uit het antwoord op vraag 1 is het openbaar vervoer in de betreffende situatie een

verantwoordelijkheid van de MRDH, de werkzaamheden zijn een verantwoordelijkheid van de gemeente

Rotterdam. De provincie is hiervoor dus niet verantwoordelijk.

1Verkeersader in Rotterdam-Zuid binnenkort volledig op slot, op deze manier kom je toch in het centrum

Den Haag, 30 mei 2023
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